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1. Nyt fra elevrådet
Laura og Celina fra 7. årgang repræsenterer 
elevrådet.

Laura og Celina fortæller om fælles julefrokost 
for hele overbygningen. Det var en god dag. 
Elevrådet stod for borddækning, madlavning og 
oprydning.
Efter evaluering er elevrådet blevet enige om at 
de ønsker at gøre det igen næste år. Her er det et 
stort ønske at det bliver en hel dag med juleklip, 
osv. 1 nkl. fælles spisning.

2. Dialogmøde på Snedsted Skole d. 20/1-24
En dag hvor skolebestyrelsen er sammen med 
politikerne og de andre skolebestyrelser i Thisted 
kommune.

3. Tilbagemelding fra afgangsprøverne 23/24 og FNOT 24/25
12/11:
Karakterer:
7,9 i de bundne prøvefag. Kommunegennemsnit 7,4 
og landsgennemsnit på 7,3.

Kun 5,2% bestod ikke dansk og matematik. Sidste år 
var den på 13% i kommunen.

Tilbagemelding på det overordnede billede på 
Sjørring Skole.

I en Cepos måling i forhold til hvordan skolen 
klarer sig målt på det socioøkonomiske ligger 
Sjørring Skole på en 36 plads ud afalle landets 
prøveafholdende skoler (1408 skoler).

Eleverne klarer sig bedst i de mundtlige prøver. Vi tilskriver det flotte resultat et gennemgående
Drenge og piger scorer cirka det samme. og systematisk arbejde med elevernes læring på 

tværs af alle årgange.

I forhold til fravær er det stigende på landsplan, 
og også på Sjørring Skole. Specielt ekstraordinær 
frihed er steget.
Der er lavet et fælles skriv ud til alle forældre. Det 
bliver taget op til skole/hjem samtaler.

4. Klitmøller til Sjørring Skoledistrikt
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Punktet var på Kommunalbestyrelsesmødet i 
tirsdags d. 17/12-24.
Det er nu besluttet at det skal i høring i 8 uger.

Skolebestyrelsen har besluttet at lave et 
høringssvar.
For at kunne lave høringssvar flyttes 
skolebestyrelsesmødet fra 4. februar til 23. 
januar.

5. Økonomi
Budgetopfølgning og status Morten laver gennemgang af årets økonomi. 

Skolen går ud af året med et underskud på cirka 
540tkr. Dette med udgangspunkt i overført 
underskud på 650tkr.

Budget for 2025. Her budgetterer skolen med et 
samlet underskud på omkring 100tkr. Med 
forbehold for pludselige opståede udgifter.

Der er sket en besparelse på SFO området. 
Samme beløb som 2024, men med 
pris/lønstigninger betyder det en reel besparelse 
på cirka 100tkr.

På skoledelen "parkerer" vi en del af ressourcen, 
fordi vi ikke med sikkerhed kan sige hvor mange 
klasser vi har i det kommende skoleår.

Morten gennemgår budgettet.
Bestyrelsen godkender.

6. Princip til revidering: Princip for lejrskole og hyttetur.
12/11:
Det opleves at der på seneste hyttetur for 7. årgang 
var mange elever, som af forskellige årsager ikke 
kunne overnatte på skolen. Det diskuteres om

Princippet er blevet revideret. Det nye reviderede 
princip er godkendt dags dato, hvor input fra 
elevrådet er taget til efterretning.
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7. Punkter til næste mødes dagsorden

overnatningen skal være en del af hyttetur, om det 
skal flyttes til et senere tidspunkt på skoleåret?

Forsvinder "gevinsten" af hytteturen, ved at sløjfe 
overnatningen?

Skal alle klasser afsted på samme tid og samme 
sted? Hvis formålet er at ryste klassen sammen.

Er formålet ryste sammen, eller at træne nogle 
kompetencer, kunne sove ude, lave mad sammen.
Deltage i en rundvisning og lytte og deltage?
Et vigtigt dannelsesperspektiv.

Hvad skal der tilfor at eleverne har lyst og mod til 
at overnatte på hyttetur.

Kunne det være en ide at klasserne er på tur 
særskilt?
Elevrådsrepræsentanterne synes det kunne være et 
godt forslag.

Elevrådsrepræsentanterne ønsker at dagen skal 
være klassevis.

Lejrskole
Økonomisk en tung post. Skal vi fortsat prioritere 
det?
Når lærerne ringer hjem og er frustrerede over 
elever der løber rundt om natten, taler når de er på 
besøg, er det et udtryk for at der sker læring, at der 
er behov for at vi tager på sådanne ture.

Må forældrerådene tjene penge til en lejrskole?
I så fald skal der laves princip for det.

Link
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Høringssvar
De 33 initiativer

8. Ny ferieplan
Den nye ferieplan gennemgås og godkendes.

9. Nyt fra dagligdagen
Der har været aktivdag i dag. Mange arbejdende 
værksteder, hvor store og små er sammen og 
hjælper hinanden.

Henriette er startet, god start. Signe er startet 
igen efter barsel.

10. Efterretninger

11. Eventuelt


